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Wloclawek, dn. 05 lipca2024 r.

Pan

Rafal Soboleupki
Radny Rady Miasta Wloclawek
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W odpowiedzi na interpelacjg wniesionq podczas V sesji Rady Miasta Wloclawek dotyczqcq

nabycia, bqd2 wynajmu WzezGminq Miasto Woclawek Mariny w Zazeczewie upzejmie informujg, ze

w Oniu Ct4 lipca br. w miejskim ratuszu odbylo siq spotkanie z pzedstawicielami Anwil S.A, ktore dotyczylo

planow na kolejne lata funkcjonowania obiektu w Zarzeczewie, Na spotkaniu pzedstawiciele miasta

i spolki pzedstawili swoje oczekiwania wobec drugiej strony. Wypadkowq pzedmiotowych rozmow byla

propozycja zaproszonych go$ci z Anwil S.A,, aby odroczyc spotkanie i pzygotowad plan wspolpracy

z Gminq Miasto Woclawek, odnoszqcy siq do dalszego dzialania pzystani.
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Wydzial Organizacyjno - Prawny i Kadr

Biuro Rady Miasta


